

SONIA CÔTÉ

BIOGRAPHY

On January 3, 2023, Sonia was appointed to the position of Assistant Commissioner (AC), Human Resources Branch (HRB) and Chief Human Resources Officer (CHRO).

Sonia believes that more than ever, organizations need individual and collective strength of character to develop and maintain cultures built on trust, respect, integrity and collaboration.

From talent architect to advocate with a strong voice on equity, diversity, inclusion, and anti-racism, Sonia is a CHRO with a vision centered on people, culture and service to Canadians.

Sonia has a broad range of experience as an executive in various roles in Federal organizations over the past 29 years. She holds a Bachelor of Arts degree in Communications as well as a Master's of Science degree in Project Management.

Sonia is a graduate of the University of Ottawa's Certificate Program in Public Sector Leadership and Governance. She is Canada's lead at the Organization for Economic Cooperation and Development (OECD) Forum on Tax Administration HR community of interest, where she enjoys exchanging perspectives on people and culture.

Whether in the office, on Teams, or recharging on the yoga mat, Sonia is a future focused leader.

SONIA CÔTÉ

BIOGRAPHIE

Le 3 janvier 2023, Sonia Côté a été nommée sous-commissaire (SC) de la Direction générale des ressources humaines (DGRH) et dirigeante principale des ressources humaines (DPRH).

Sonia croit que plus que jamais, les organisations ont besoin d'une force de caractère individuelle et collective pour développer et maintenir des cultures fondées sur la confiance, le respect, l'intégrité et la collaboration.

D'architecte de talents à défenseure d'une voix forte en faveur de l'équité, de la diversité, de l'inclusion et de la lutte contre le racisme, Sonia est une DPRH avec une vision centrée sur les personnes, la culture et le service aux Canadiens.

Sonia possède une vaste expérience en tant que cadre dans divers rôles au sein d'organisations fédérales au cours des 29 dernières années. Elle est titulaire d'un baccalauréat ès arts en communications ainsi que d'une maîtrise ès sciences en gestion de projets.

Sonia est diplômée du Programme de certificat en leadership et gouvernance du secteur public de l'Université d'Ottawa. Elle est la responsable canadienne de la communauté d'intérêts RH du Forum de l'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) sur l'administration fiscale, où elle aime échanger des points de vue sur les personnes et la culture.

Que ce soit au bureau, dans Teams ou en train de se ressourcer sur le tapis de yoga, Sonia est une leader tournée vers l'avenir.